
Zápis ze schůze Školské rady (dále ŠR) Pražské konzervatoře 15.4. 2014  v 15h v budově 

Pálffyovského paláce.  

Přítomni: Předseda PhDr. Ivo Bartoš, místopředseda Mgr., MgA Miloš Štědroň PhD., Eva 

Kačírková. 

Omluveni: Mgr. Ludmila Štvánová, Mgr. Petr Vlasák 

Na pozvání předsedy ŠR byl přítomen ředitel školy, MgA. Pavel Trojan. 

 

Program: 

1) Prohlídka nově uvolněných prostor v přízemí Pálffyovského paláce.  

2) Posouzení stavu a zvážení vhodnosti využití pro účely hudebně-dramatického 

oddělení, které se v dané věci obrátilo na ředitele školy.      

3) Členové ŠR soudí, že vnitřní i přilehlé venkovní prostory by mohly sloužit také ke 

koncertním účelům.    

4) Úprava dotyčných prostor by nevyžadovala přílišné náklady, nicméně by bylo 

zapotřebí nechat zpracovat odborný finanční posudek i případné stanovisko 

památkářů. Radní Mgr. L. Štvánová již uvedené prostory navštívila za přítomnosti 

ředitele školy Mgr. P. Trojana.      

5) Členové ŠR se shodli, že se danou problematikou budou zabývat na příští schůzi ŠR.  

 

 

 

 

Zapsal  

Mgr. et MgA. Miloš Štědroň PhD. 

 

 

 

 


